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Abstract (en)
[origin: US4753225A] The therapy equipment for the human body serves to enhance the feeling of good health by exposure of a part of all of
the body, to accoustic irradiation with frequencies in the sub-audio, audio and ultrasonic regions. The therapy equipment consists of at least one
oscillator plate which is arranged in bodily contact with the body of the person who sits, lies or stands on it, in which the oscillator plate is made to
oscillate by sound waves, whereby corresponding oscillation generators are secured in bodily contact to the oscillator plate. The frequency of the
sound waves is adjusted to the reabsorption frequency of individually selected organs and parts of the body, to treat selective individual organs or
parts of the human body.

Abstract (de)
Das Therapiegerät für den menschlichen Körper dient zur Steigerung des Wohlbefindens durch Beschallung einzelner Körperteile oder des
gesamten Körpers mit Frequenzen im Infra-, Hör- und Ultraschallbereich. Das Therapiegerät besteht aus mindestens einer Schwingungsplatte (2),
die in Körperkontakt mit dem menschlichen Körper angeordnet ist, der darauf sitzt, liegt oder steht, wobei die Schwingungsplatte mit Schallwellen
dadurch zum Schwingen angeregt wird, daß entsprechende Schwingungserzeuger (10) in Körperkontakt mit der Schwingungsplatte befestigt sind.
Die Frequenz der Schallwellen ist auf die Resorptionsfrequenz einzelner augewählter Organe und Körperteile angepaßt, um selektiv einzelne
Organe oder Körperteile des menschlichen Körpers zu behandeln.
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